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Ahmedabad - 380 006

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our Product- GLASSTECH – A Complete ERP Solution for the GLASS Industry GLASSTECH is an ERP package specially designed and developed
for the GLASS Industry with the aim to smoothen the process and give your company the competitive edge in the marketplace. GLASSTECH has
been developed with meticulous study of the GLASS industry. The requirements, the process flow, the management reports and the uniqueness of the
GLASS industry have been analyzed in detail and thoroughly tested by our credible software professionals. GLASSTECH ERP is comprised of
following modules  Admin and Security Management System  Excise Management System  Financial Accounting System  Inventory
Management System  Production Management System  Payroll Management System.  Purchase Management System  Quality Control 
Marketing & Sales Management System  Personnel Management System Our Successful Installations - Being a total solutions provider, Contech
has a strong pool of reliable technical professionals with intensive experience in IT consulting and support. Some of our E-business software solutions
Customers - in India are Haryana Sheet Glass, Indo Asahi Glass, Bharat Glass Tube, Maihar Cement, Indian Rayon, Century Enka, TCPL, SEW
Eurodrive, CM office of Govt. of Gujarat, Ministry of Textiles – GOI, ISRO etc. Some of our Industrial Automation Customers in India are ACC, Century
Cement, and Grasim Industries.

Company Profile of Contech Software Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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